
Z A P I S N I K 

14. seje Sveta zavoda, ki je bila v ponedeljek, 30. 9. 2024,  

ob 17.30 v zbornici šole. 

 
Prisotni: Vanja Veselič, Ksenija Satler Kovačič, Brigita Tošić, Suzana Bogovič, Andraž Zaplotnik, 
ravnateljica Vesna Bogovič in predsednica Sveta zavoda Lucija Kevo. 
 
Opravičeno odsotni: Sonja Volk, Andrej Avšič in Jernej Vokalič. 
 
 
Dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti ter predlog in potrditev dnevnega reda 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 13. redne seje ter 12. in 13. korespondenčne seje 
3. Poročilo o uresničitvi Letnega delovnega načrta, Vzgojnega načrta ter     

Samoevalvacijsko poročilo za šolsko leto 2023/24 
4. Letni delovni načrt in Vzgojni načrt za šolsko leto 2024/25, Pravila šolskega reda in 

Hišni red 
5. Razvojni načrt 2024-2028 
6. Pravila šolske prehrane 
7. Imenovanje pritožbene komisije 
8. Nadstandardne in druge zaposlitve v šoli 
9. Cenik in tržna dejavnost 
10. Rokovnik za volitve Svet zavoda OŠ Artiče 
11. Razno  

 
 
K 1. in 2. točki 

Predsednica Sveta zavoda OŠ Artiče Lucija Kevo je navzoče pozdravila in ugotovila sklepčnost 

(od enajstih je prisotnih 6 članov) in prebrala dnevni red. Člani so zapisnike prejeli po 

elektronski pošti. Ravnateljica je dodala, da pri bi točki 6. Pravila šolske prehrane obravnavali 

še Pravila o prilagajanju šolskih obveznosti. Predsednica je odprla razpravo glede dnevnega 

reda in zapisnikov, pripomb ni bilo.  

Sklep: Predlagan dnevni red z dodatkom pri točki 6. Pravila o prilagajanju šolskih obveznosti 

in vse zapisnike, so člani Sveta zavoda soglasno potrdili z dvigom rok (6 prisotnih ZA, 0 

PROTI). 

 

K 3. točki 

Ravnateljica je predstavila vse dokumente, ki so jih člani prejeli po elektronski pošti. 

Predsednica Lucija Kevo je nato predala v razpravo. Pripomb ni bilo, zato je člane pozvala h 

glasovanju. 

Poročilo o uresničevanju LDN, vzgojnega načrta ter samoevalvacijskega poročila za šolsko leto 

2023/24 so priloga 1 tega zapisnika. 



Sklep: Poročilo o uresničitvi Letnega delovnega načrta, Vzgojnega načrta ter 

Samoevalvacijsko poročilo za šolsko leto 2023/24 so člani Sveta zavoda soglasno potrdili z 

dvigom rok (6 prisotnih ZA, 0 PROTI). 

 

 

K 4. točki 

Dokumente, in sicer Letni delovni načrt 2024/25, Vzgoji načrt 2024/25, Pravila šolskega reda 

in Hišni red, so člani Sveta zavoda prejeli v gradivu. Ravnateljica je dodala nekaj povzetkov: 

šolo obiskuje 218 otrok, v 11 oddelkih, v vrtcu jih je 94, do spomladi bo 108, v 6 oddelkih. Letni 

delovni načrt je bogat, veliko storitev sodi v nadstandard, o katerem so razredniki govorili na 

roditeljskih sestankih. Vse je povezano s financami, zato se trudimo in zagotavljamo udeležbo 

tudi socialno ogroženim. Opredelili smo urnik, delo z nadarjenimi, delo z učenci s posebnimi 

potrebami, šole v naravi, dneve dejavnosti, projekte, interesne dejavnosti. Na svetu staršev 

smo se dogovorili, da tudi letos izvedemo akcijo Dedek Mraz. Strošek darila ostaja 

nespremenjen, 7 € za šolo in 12 e za vrtec. Predsednica Lucija Kevo je dokumente predala v 

razpravo. Pripomb ni bilo, zato je člane pozvala h glasovanju. 

Vsa poročila so priloga 2 tega zapisnika. 

Sklep: Letni delovni načrt za šolsko leto 2024/25 in vzgoji načrt 2024/25 ter Pravila šolskega 

reda in Hišni red so člani Sveta zavoda soglasno potrdili z dvigom rok (6 prisotnih ZA, 0 

PROTI). 

 

K 5. točki 

Ravnateljica je povedala, da je razvojni načrt oblikovan skupaj z delavci šole. Gre za zakonske 

predpise, ki urejajo življenje v šoli, naša pričakovanja, vizijo vrtca in šole, sposobnosti veščin 

za socialno delo. V vrtcu bo poudarek na čustvih in medsebojnih odnosih. V šoli je poudarek 

na bralni pismenosti, kateri dajemo velik poudarek, ker opažamo, da je branje čedalje slabše, 

in vzgojnem delovanju.  V investicijskem delu smo opredelili novo šolo. Prav danes smo dobili 

poročilo gradbenega izvedenca. Bila je podana prijava, da šola ni primerna za delo. Gradbena 

inšpektorica je poslala gradbenega izvedenca, ki je natančno preučil celo šolo in še posebej 

razpoko pri kabinetu biologije-kemije. Pripraviti bo potrebno projekt, kjer bo opredeljeno 

zakaj je do razpoke prišlo in kako bo potekala sanacije. Pričakujemo še odločbo, v kateri bo 

zapisano do kdaj moramo razpoko sanirati. O zadevi je obveščen tudi župan, prepričati 

moramo še svetnike, da nas podprejo, kajti le tako se lahko občina prijavi na državi razpis. V 

času sanacije šole se bomo selili in to bo trajalo dve leti. Imamo velike težave (curek iz luči v 

likovni učilnici, premajhna garderoba in kuhinja, vlaga v učilnici, stari radiatorji, stara 

kanalizacija, na katere opozarjamo tudi župana. Danes so me tudi klicali iz župnijskega sveta, 

če bomo uporabljali njihove prostore ali ne. V načrtu imajo namreč ureditev stanovanja. 

Sklep: Razvojni načrt 2024-2028 so člani Sveta zavoda soglasno potrdili z dvigom rok (6 

prisotnih ZA, 0 PROTI). 

 

 



K 6. točki 

Ravnateljica je spregovorila o spremembah v Pravilih o prilagajanju šolskih obveznosti in v 
Pravilih šolske prehrane, ki so se zgodila zaradi sprememb zakona in to smo morali popraviti. 
Pravila o prilagajanju šolskih obveznosti: starši lahko predlagajo pridobitev statusa učenca 
športnika ali učenca umetnika. Status učenca perspektivnega športnika lahko pridobi učenec, 
ki je registriran pri nacionalni panožni športni zvezi in tekmuje v uradnih tekmovalnih sistemih. 
Status učenca perspektivnega mladega umetnika lahko pridobi učenec, ki se udeležuje 
državnih tekmovanj s področja umetnosti. Ko šola obravnava vlogo za pridobitev statusa 
športnika, v javni evidenci preveri, če učenec izpolnjuje pogoje. Na osnovi dogovora se lahko 
učencem s statusom prilagodi ustno ocenjevanje, opraviči se odsotnost. Pravila šolske 
prehrane: od 1. 9. 2024 so do subvencije kosila v višini 50 % cene kosila upravičeni učenci, ki 
se redno šolajo in pri katerih povprečni mesečni dohodek na osebo, ugotovljen v odločbi o 
otroškem dodatku, presega zgornjo mejo 4. dohodkovnega razreda in ne presega zgornje meje 
5. dohodkovnega razreda, kot je opredeljeno v zakonu, ki ureja uveljavljanje pravic iz javnih 
sredstev. Učenec mora za to subvencijo biti prijavljen na kosilo.  
Sklep: Člani Sveta zavoda so Pravila o šolski prehrani in Pravila o prilagajanju šolskih 
obveznosti soglasno potrdili z dvigom rok (6 prisotnih ZA, 0 PROTI). 
 

K 7. točki 

Predsednica je povedala, da komisijo sestavlja 10 članov, 7 je strokovnih delavcev šole (Monika 

Kostanjšek, Metka Žabjek, Janja Omerzu, Mira Vogrin, Anja Urek, Simona Grubič in Stanka 

Turšič Pungerčar) in 3 starši (potrjeni na 1. redni seji sveta staršev, ki je bila 26. 9. 2024: Rebeka 

Topolnik, Manca Omerzu in Damir Kovačič). Komisija se ukvarja z odločanjem pravic in 

dolžnosti. Takšno komisijo potrebujemo, da v primeru pisne pritožbe razrešuje zadeve glede 

ocene, prepisa otroka, prešolanja, statusa športnika ali umetnika. Do sedaj pritožb ni bilo, 

komisijo pa moramo imenovati. Mandat komisije je 4 leta. 

Sklep: Člani Sveta zavoda so soglasno potrdili z dvigom rok imenovanje pritožbene komisije 
v sestavi: Monika Kostanjšek, Metka Žabjek, Janja Omerzu, Mira Vogrin, Anja Urek, Simona 
Grubič, Stanka Turšič Pungerčar, Rebeka Topolnik, Manca Omerzu in Damir Kovačič (6 
prisotnih ZA, 0 PROTI). 
 

 

K 8. točki 

Ravnateljica je povedala, da ima šola dva financerja, ministrstvo in občino, del sredstev 

prispevajo starši, del pridobimo iz naslova prodaje kosil zunanjim odjemalcev in zaposlenim, 

del od prevoza otrok v šolo iz vasi Osredek, občina Kozje – lastna sredstva. Lastna sredstva se 

delno porabijo za financiranje nadstandardnih zaposlitev. V šolskem letu 2024/25 imamo: 

• pomočnico kuharice - 10 % kot tržna dejavnost za učitelje in upokojence, 

• voznika - 5 % za prevoz otrok iz Osredka v občini Kozje, 

• čistilka – 10 %, da dodamo delež do polne zaposlitve, 

• učitelj športa – 8 % kot dodatno uro športa v 2. in 3. razredu. 

Sklep: Nadstandardne zaposlitve so člani Sveta zavoda soglasno potrdili z dvigom rok (6 

prisotnih ZA, 0 PROTI). 

 



K 9. točki 

Vsako leto preverjamo tudi cenik. Kar se tiče prehrane ostaja vse tako kot smo imeli do sedaj. 

Naredili smo ponovni izračun in vse se izide. Ceno najema telovadnice določi občina in tukaj 

nimamo vpliva. Cena najema po novem bo 24 € na uro (za tiste stalne stranke lahko damo 

popust - 10 %, 21,5 €/uro). Hkrati smo spremenili še ceno najema telovadnice. 

Cenik je priloga 4 tega zapisnika. 

Sklep: Člani Sveta zavoda so soglasno potrdili nov cenik, ki začne veljati s 1. 9. 2024, z dvigom 

rok (6 prisotnih ZA, 0 PROTI). 

 

K 10. točki 

Ravnateljica je napovedala, da se trenutnim članom Sveta zavoda izteče mandat, 27. 11. 2024. 

Pred tem se je potrebno držati rokovnika, ki ga je prikazala na tabli. Svet staršev je na svoji 1. 

redni seji, ki je bila 26. 9. 2024, za člane Sveta zavoda potrdil Jasmino Jeršin (predstavnico 

vrtca), Manco Omerzu in Vanjo Veselič (predstavnici šole). 

Sklep: Člani Sveta zavoda so soglasno potrdili rokovnik in predstavnike staršev z dvigom rok 

(6 prisotnih ZA, 0 PROTI). 

 

K 11. točki 

Predsednica Lucija Kevo je prisotne povabila k podaji mnenj in dodatni razpravi. Ker ni bilo 

razprave, se je zahvalila članom za sodelovanje ter zaključila sejo ob 18.30. 

 

Datum: 3. 10. 2024 

Številka: 900-5/2024-2 
 

   Zapisala:          Predsednica Sveta zavoda: 

Katja Ivanović                            Lucija Kevo 


